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URBROJ: 2170-1-03-04-24-2 
Rijeka, 29.01.2024. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 9 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
9. sjednica VMO Draga održana je 29.01.2024. s početkom u 16,15 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Silvija Pavleković, član VMO 

 Ivona Valinčić, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 8 sjednice VMO Draga: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće o radu Vijeća MO Draga za razdoblje od 01. siječnja do 31. prosinca 2023.  
2. Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti - izbor najljepše Božićne okućnice 
3. Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnost - obilježavanje Dana MO 
4. Dogovor oko provođenja planiranog programa – Maškare u Dragi 
5. Komunalna problematika 
6. Razno 
 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
Predsjednik informira da je u obvezi Vijeća izrada Izvještaja o radu Vijeća za proteklu godinu, 
koja se dostavlja Odsjeku za mjesnu samupravu. Izvještaj sadrži ostvarene aktivnosti Vijeća 
mjesnog odbora iz usvojenog programa i plana rada Vijeća mjesnog odbora za razdoblje od 1. 
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siječnja 2023. do 31.prosinca 2023. Izvješće sačinjava; financijske podatke o utrošenim 
sredstvima za pojedine aktivnosti s prikazom izvora sredstava kao i za koje aktivnosti i 
programe i u kojem iznosu su pojedina sredstva korištena, te je temeljem navedenog i 
pripremljen Izvještaj o radu Vijeća MO Draga za 2023. godinu. 
Zaključak: 
VMO Draga jednoglasno je usvojilo pripremljeni Izvještaj o radu Vijeća Mjesnog odbora Draga 
za razdoblje od 1. siječnja 2023. do 31.prosinca 2023. godinu. 
 
 
AD 2 
U sklopu provođenja adventskog natječaja za izbor najljepše okićene okućnice u 2023. 
mještani su putem plakata, objavom na web stranica MO pozvani da se od 25. do 30. prosinca 
2023. prijave i natječu u osvajanju priznanja i poklon paketa za izabranu najljepšu božićnu 
okućnicu. 
Prijavilo se ukupno 3 vlasnika okućnica, te je Vijeće Mjesnog odbora Draga donijelo odluku da 
se radi malog broja prijavljenih neće odustati od daljnjeg provođenja akcije, te da će se 
dodijeliti nagrada prijavljenim učesnicima kao znak zahvale za uloženi trud. 
Ivan Pribanić zamjenik predsjednika VMO Draga preuzeo je obvezu i sredinom ovog mjeseca 
posjetio je prijavljene učesnice u ulici Brig 72 C, Brig 72B i Brig 71/9, te ih ugodno iznenadio 
uručenjem prigodnog poklona – svjetlećeg ukrasa u obliku jelena. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se je složilo da je trošak za realizaciju ovog programa bio prema 
odobrenim financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani program. 
 
 
AD 3 
Vijeće MO Draga odlučilo se da se usvojeni program pod nazivom Dan MO provede nakon što 
završe radovi izgradnje novog joga. Kako su radovi završeni odlučeno je da se program 
provede 16. prosinca 2023. kao prezentiranje mještanima novog boćališta, te je Vijeće MO 
Draga u suradnji s Boćarskim klubom Draga organizirao održavanje boćarskog turnira na 
novoizgrađenom jogu uz Hrvatski dom Draga. U prostorijama boćarskog kluba Draga održan 
je turnir u kartama, a malonogometni turnir održao se na sportskom igralištu u Dragi. Nakon 
održanih turnira nastavljeno je druženje i počašćivanje svih nazočnih. 
U sklopu nastavka obilježavanja Dana MO, dana 22. prosinca 2023. u Hrvatskom domu Draga 
održao se je turnir u kickboxingu u kojem je učestvovalo 30 juniora i kadeta. Nakon 
provedenog turnira održano je počašćivanje za sve natjecatelje. 
Vijeće MO Draga od provođenja kulturnog dijela programa se je odustalo. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se je složilo da je trošak za realizaciju ovog programa bio prema 
odobrenim financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani program, te sredstva 
namijenjena za provođenje kulturnog dijela programa ostala su ne utrošena. 
 
 
AD 4 
Vijeće Mjesnog odbora Draga dobilo je informaciju da se Maškarana grupa Draške maškare 
obratila ravnateljici odsjeka za mjesnu samoupravu s informacijom da se organizira 
održavanje maskiranog plesa za djecu pod pokroviteljstvom VMO Draga i u suradnji s 
Hrvatskom čitaonicom Draga u nedjelju, 28.1.2024. u prostoru dvorane od 16,00 do 18,00 sati. 
Kako do tog trenutaka nitko iz Vijeća Mjesnog odbora Draga nije bio kontaktiran, te nije imao 
ni saznanja o definiranom, predsjednik je obavijestio predsjednicu Maškarane grupe Draške 
maškare da Vijeće Mjesnog odbora ne može sudjelovati u navedenom terminu iz razloga što 
se provedba programa pod nazivom „Maškare u Dragi“ u sklopu kojeg se organizira 
održavanje dječjeg maškaranog plesa, a koja se financira sredstvima Vijeća MO može održati 
samo nakon što svi članovi Vijeća budu informirani i slože se s planom provedbe kao i s 
troškom za realizaciju programa koji mora biti prema odobrenim financijskim sredstvima koji su 
navedeni kroz planirani program. 
Predsjednik je predsjednici Maškarane grupe Draške maškare predložio da nakon što članovi 
Vijeća budu upoznati s planiranim, moguće je da se provedba programa planira za ovu 
nedjelju , međutim zbog drugih obveza njima ne odgovara predloženi termin. 
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Stoga nadalje predsjednik konstatira da uzeći u obzir vrijeme trajanja maškara Vijeće MO bi 
trebao planirati da program pod nazivom „Maškare u Dragi“ organizira ovu nedjelju 
04.02.2023. godine. 
Zaključak:  
VMO Draga jednoglasno se složilo s predloženim, te će se u nedjelju 04.02.2024. u 
Hrvatskom domu Draga organizirati za najmlađe članove Drage održavanje dječjeg 
maškaranog plesa s početkom u 16 sati. 
U tajništvu će se pripremiti poziv za roditelje i djecu u obliku plakata koj će se postaviti po 
mjestu, poziv će biti objavljen i na službenoj web stranici MO, te na društvenoj mreži svi koji 
vole mjesto Draga. 
Ivona Valinčić, članica Vijeća, Silvija Pavleković, članica Vijeća i Ivan Pribanić, zamjenik 
predsjednika Vijeća preuzeli su obvezu organizacijskih priprema, te nabave i pripremu 
potrebnog za provedbu programa (počašćivanje roditelja i djece, nabava za zabavu i 
animiranje djece (baloni,bojice,pastele)). 
Ivona Valinčić kontaktirati će s gđom Majom Dušak članicom Karnevalske udruge „Draške 
maškare“ i mještankom koja je dosadašnjih godina jedna od najzaslužnih animatorica djece na 
održanim dječijim maškarama u Dragi, te će je se zamoliti i ove godine za angažman u 
provođenju dječjeg maškaranog plesa za najmlađe članove Drage.  
Zaključak:  
VMO Draga se je jednoglasno složilo da će se programska aktivnosti provesti prema 
predviđenom planu, te trošak za realizaciju ove akcije biti će prema odobrenim financijskim 
sredstvima koji su navedeni kroz planirani program. 
 
 
AD 5 
- Vijeću su se obratili mještani iz naselja Pelinova Gora i upoznali da se je prilikom prelaska 
na novi sustav prikupljanja otpada za naselje Pelinova Gora iznašlo rješenje za mještane na 
način da je KD Čistoća uredila podest za kante, međutim prostor je ostao za očistiti (orezati i 
pomesti), te se obraćaju za pomoć kako bi  se isto i provelo. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se s zahtjevom mještana iz naselja Pelinova Gora 
upozna Odsjek za zajedničku komunalnu djeltanost, te da se zatraži da se prostor oko 
postavljenih kanti očisti. U prilogu dostaviti će se i slike stanja na terenu. 
 
- Vijeću se obratila mještanka s zahtjevom da se na ulazu u dvorište na adresi Brig 44 označi 
zabrana parkiranja.  
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se zahtjev mještanke uputi Rijeka Plusu.  
 
- Vijeću se obratili mještani iz ulice Pod Ohrušvom kbr.9a i 9b zahtjevom da se riješi problem 
parkiranja vozila na nerazvrstanoj cesti Pod Ohrušvom kod kućnih brojeva 9a i 9b. Iako postoji 
znak zabrane zaustavljanja i parkiranja vozila, isti se ne poštuje. Zadnja dva mjeseca je stvar 
izmakla kontroli te je postalo opasno za sve. Vozila koja parkiraju na kolniku, prema Zakonu o 
sigurnosti prometa na cestama, krše zakon i istovremeno znatno suzuju kolnik te potpuno 
blokiraju ulaze u dvorišta kuća i garaža 9a i 9b. 
 
- Vijeću se obratila mještanka iz naselja Gušć kbr.57 u svezi tkz parkirališta uz prugu u 
Gušću gdje se auti parkiraju na mjestu gdje je ocrtani znak na kolniku kako bi osobe s 
invaliditetom imale lakši prilaz kući. Nadalje je navedeno da se auti parkiraju svakako, tako da 
auto niti može ući niti izaći. 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se oba zahtjeva dostave Odsjeku za prometno 
redarstvo, te zatraži da se uzme u razmatranje pritužbe mještana na problem nesavjesnog 
parkiranja, te ih podsjetiti da su već imali intervencije na ovim i drugim lokacijama u Dragi. 
Nadalje će se zamoliti da se ove dvije lokacije ako je moguće zavisno o njihovom programu i 
mogućnostima obiđu barem 1-2 puta u tjednu, te nepropisno parkirana vozila kazne jer na tim 
adresama žive invalidne osobe i nisu u stanju boriti se sa nesavjesnim vozačima. 
- Predsjednik je pročitao članovima Vijeća mail dobiven od mještanke iz naselja Gušć s 
pritužbom na niz parkiranih neregistriranih automobila bez registracijske oznake koji su 
parkirani na potezu od nekadašnjeg Volvo servisa prema vrhu progona.  
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Nakon što je mail pročitan u cjelosti donesen je sljedeći 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da će se mještanki dostaviti odgovor da za problem 
parkiranja na proširenju od servisa Volvo do kbr.9b, Vijeće MO je još prije nekoliko godina 
utvrdilo da je to zemljište privatno i da se može parkirati tko god hoće. Za parkiranje vozila na 
škarpi VMO također radi na tome. Vozilima se stavljaju kazne, ali za netko trajno rješenje 
treba vremena.  
 
- Predsjednik je pročitao članovima Vijeća mail dobiven na znanje od mještanke koja se je 
obratila gradonačelniku, te dobila odgovor gradonačelnika u svezi zatraženog da se od bivše 
vojarne do Sv. Kuzma uredi šetnica kroz draški potok. 
Nakon što su pročitana oba maila u cjelosti donesen je sljedeći  
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se dostavi mail mještanki u kojem će se navesti da će si 
Vijeće MO Draga uzeti u zadatak da sazna na vrijeme kada će se raspisati Riječki program 
lokalnog partnerstva, te je o tome izvijestiti. 
Također će si Vijeće MO uzeti u zadatak da sa gradskim službama sazna dali postoji u 
Draškom potoku dovoljno terena koje je u vlasništvu Grada po kojem bi eventualno mogla 
proći šetnica. Preko privatnog ili državnog terena to ne bi bilo moguće. 
Stoga će se zamoliti mještanku da dostavi Vijeću Mjesngo odbora Draga neki prijedlog od 
kuda do kuda bi se prostirala eventualna šetnica, koje sadržaje bi trebala imati na svom putu, 
te koliko misli da bi uspjeli skupiti volontera za radove na eventualnoj šetnici. 
 
- Vijeće je temeljem dobivene usmene prijave mještana o mještanu koji je nesavjesno bacio 
građevinski otpad u dio zelenog pojasa iza ograde na autobusnoj stanici preko puta Hrvatskog 
doma Draga i Hostela, donio sljedeći 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se složilo da se zatraži od Komunalnog redara da postupi po prijavi 
mještana prema mještanu (navesti će se podaci mještana) zbog nesavjesnog odlaganja 
krupnog opasnog otpada (salonite, ploče, najlon, drvo), i sitnog (beton, šuta) u dijelu zelenog 
pojasa iza ograde na autobusnoj stanici preko puta Hrvatskog doma Draga i Hostela. 
 
Predsjednik podsjeća da je na području Drage uveden individualizirani sustav prikupljanja 
komunalnog otpada „od vrata do vrata“, te je KD Čistoća obiteljskim kućama podjelila 
odgovorajuće spremnike (zelene, žute i plave). Mještanima je dostavljen raspored odvoza 
komunalnog otpada za razdoblje od 01.01. do 31.03.2024. 
Međutim još se na pojedinim lokacijama na kojima su prije bili postavljeni kontejneri nailazi na 
odloženo, bačeno smeće, pa se stoga redovno kontaktira s nadležnima iz KD Čistoće i 
obaviještava ih se o zatečenom stanju. Nadalje je zatraženo da se pometu i očiste svi prostori 
gdje su do sada bili smješteni kontejneri.  
Vijeću MO je prema zatraženom dostavljen cjenik javne usluge za područje gdje je uveden 
individualni sustav za kategoriju korisnika – kućanstvo, te za kategoriju korisnika koji nije 
kućanstvo. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje. 
 
 
AD 6 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                   Jasna Rendulić 

           Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  

 

 


